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Acta del  Consell Escolar Municipal de la sessió celebrada dia 22 de 
juny de 2010  a les 20’30 hores, en segona convocatòria, presidida 
pel  Batle d’Alcúdia Sr. Miquel Llompart i Hernández , la  regidora 
d’Educació Sra. Guadalupe Alaminos i el Sr. Joan Gonzàlez Gomila, 
regidor representat del Partit Popular i així com els representants 
de tota la comunitat educativa que es relacionen al full adjunt,  
per tractar el següent ordre del dia: 
 
 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
2. Informació comissió Mapa Escolar 
3. Construcció Gimnàs de S’Albufera 
4. Negociacions Conselleria Escola d’Adults 
5. Deficiències constructives “S’Hort des Fassers” 
6. Informacions diverses 
7. Precs i preguntes. 

 
1.- Es llegeix en veu alta i  es corregeixen les següents deficiències 
de l’acta : 
 
Al punt 2 on diu .... La directora Sra. Bàrbara Rebassa demana la 
pavimentació del pati ..., s’ha de suprimir la paraula pavimentació. 
 
Al punt 2 on diu el... Martí Plomer demana per formigonar el solar 
del centre. Ha de dir... Martí Garcies demana arreglar la vorera del 
solar del centre. 
 
 
2.-El Sr. Miquel Llompart:  En referència al mapa escolar no es va 
poder fer la reunió per indisposició d’un dels membres que 
formava part de la comissió. 
 
La Sra. Antònia Ferrà, Directora de l’IES Alcúdia explica que el seu 
centre ha recollit les dades i el perfil del seu  alumnat,   en base a 
les inquietuds formatives. Pel que es desprèn de les dades es 
poden fer dos enfocaments diferents que són el resultat de les 
entquestes  realitzades, per una banda mantenir el que hi ha i per 
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altre banda s’han de fer noves propostes, millores valuoses pel 
municipi (potencialitats). 
La demanda  formativa ha d’anar en consonància amb l’oferta. 
 
Cicles Formatius 

 Activitats fisico-esportives  17’5% (Pollença) 
 Manteniment de vehicles  13% (Sa Pobla) 
 Manteniment d’embarcacions (1 alumne l’any 2009) 

 
El Sr. Sebastià Truyols, president de l’APIMA Porta des Moll, diu 
que les embarcacions necessiten professionals especialitzats en 
manteniment i especialitzats en tot el que hi està lligat (buceig, 
ect...). Des d’Alcúdia a Cala Rajada hi ha aproximadament unes 
12.000 embarcacions. 
 
Es parla de la família professional d’hoteleria. Els seus inicis foren 
difícils i amb pocs mitjans, la saturació de l’IES Alcúdia sumada a 
la precarietat de les instal·lacions han estat el seu handicap. 
 
El Sr. Martí Garcia aposta per defensar la creació d’una escola 
d’hosteleria comarcal amb unes instal·lacions dignes. 
En aquests moments hi ha alumnes d’altres països en pràctiques a 
la planta hotelera d’Alcúdia. 
S’hauria d’adquirir un hotel obsolet o bé construir un edifici nou. 
 
Les famílies professionals que s’han d’implantar en el municipi 
d’Alcúdia han de respondre a la demanda de la zona i de nous 
jaciments d’ocupació. 
 
La Sra. Antònia Ferrà diu que la formació professional es complexa 
i s’ha de prioritzar: 
 L’Escola d’Hoteleria ha de ser l’objectiu primordial. 
 Hi ha d’haver propostes innovadores. 
 
Informàtica 8’7% 
Sanitari 7’4% 
Estètica 6% 
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El Sr. Miquel Llompart, Batle d’Alcúdia, diu que una vegada 
reunides les dades el que s’ha de fer és anar a parlar amb 
l’administració educativa per fer propostes i estudiar la viabilitat.  
 
Després reunirem la comissió per tractar els aspectes de la 
formació professional al municipi. 
 
La Sra. Guadalupe Alaminos informa que va parlar amb el 
Conseller d’Educació per tractar aquest tema. 
 
 
3.- El Sr. Miquel A. Llompart, respecte del gimnàs de s’Albufera, ha 
arribat  el projecte a l’Ajuntament i el conveni, està en el 
departament de contractació i en el termini de 4 mesos podrà 
estar adjudicat. 
Es fa mitjançant d’una comanda  de gestió i demà es durà el 
conveni a ple. 
 
 
4.- Quant a les negociacions entre la Conselleria i l’Escola d’Adults, 
la Sra. Guadalupe Alaminos, en el darrer Consell Escolar va dir que 
s’havia fet una reunió amb la Direcció General de Formació 
Professional i la Conselleria. Pareix que n’han pres consciència del 
problema però no han trucat cap porta per començar a donar 
passes per arribar a una solució immediata. 
L’Ajuntament ha fet unes quantes propostes i en el seu moment 
s’informarà a la gent. 
Els tècnics de la Conselleria s’han desplaçat a Alcúdia a treballar 
sobre les possibles solucions al problema. 
Tant el batle, el Sr. Miquel Llompart com la regidoria d’Educació, la 
Sra. Guadalupe Alaminos diven que en cap cas s’ha plantejat que 
l’Escola d’Adults es traslladi a un altre municipi. 
 
 
5.- 6.- El Sr. Miquel A. Llompart presenta un estudi sobre els 
costos de les reparacions i subsanació de les deficiències del 
centre: 
A l’escola S’Hort des Fassers s’hauria d’executar un aval per fer 
front a les despeses ocasionades per la reparació de la caseta. 
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Hi ha converses amb l’antiga empresa, Construcciones Llompart, 
(avui desapareguda) per intentar fer les pertinents reparacions. 
 
El Sr. Miquel A. Llompart explica i dóna dades del pressupost de 
despeses de manteniment i reparació dels centres escolars. 
 
La Sra. Bàrbara Rebassa diu que s’han de prioritzar les feines. 
 
 
7.- A final d’aquest mes s’enrajolen els areners de les escoles 
llevat del de l’escola “s’Albufera” que es faran durant l’estiu. 
 
Quant al programa de recuperació per alumnes de 1r i 2n d’ESO 
“Recupera’t a l’estiu” es farà del 10 de juliol al 30 d’agost a l’IES 
PORT D’ALCÚDIA. Se va informar als pares a través del butlletí de 
notes i es tracta d’alumnes recomanats pels centres IES Alcúdia i 
IES Port d’Alcúdia. 
 
 
8.- Precs i preguntes. 
 
Martí Garcies vol agrair que s’hagi posat formigó a l’acera de l’IES. 
També vol agrair la tasca duita a terme pel policia-tutor, la seva 
dedicació i la seva implicació amb la mediació de conflictes. El Sr. 
Miquel A. Llompart li farà extensiu aquest agraïment.  
Els professors de primària també col·lateralment han estat 
beneficiats amb la presència d’aquesta figura. 
 
 
I essent les 21’30 h es dóna per acabada la sessió. 
 
 
 
  
 
 
 
 
 


